
VENØBOEN BESTYRELSESMØDE 21.4.2021 

 

1. STATUS PÅ 

- VenøFestival: Der har været møde mellem VenøBoen og Venø Festival. 

Foreløbig intet nyt. Møde mellem de to parter i næste uge. VenøBoen er 

kommet med et forslag til vedtægtsændringer, så festivallen bliver en 

almennyttig forening og dermed kan blive momsfritaget og fortsat er 

uafhængig af VenøBoen 

- Cykeludlejning: Aftalen med ø-pedellen, Mogens Askanius , er på plads – 

mangler kun den formelle tilladelse til cykelskur ved færgen.  

- Lokalområdeudvalget: se mødereferat på kommunens hjemmeside, under 

”udvalgsreferater”.  

- Geopark Vestjylland:  er blevet godkendt af Unesco.  

- Fibernet:  Søren holder kontakt til Jysk Energi 

- Aktivitetbane kirkeskoven: Gitte Børsting  og Alice Frederiksen  er i kontakt 

med Annette ang div tilbud, som blev givet sidst sagen blev forsøgt. Der 

skal udformes en ansøgning til Friluftsrådet. Der har været holdt et første 

møde mellem Menighedsrådet og VenøBoen.  

- Seniorbofællesskab. Arbejdet fortsætter.  

2. Åben Ø: Påskens Åben-ø arrangement forløb vellykket med mange 

besøgende. Færgen fragtede 1300 biler, som blev fragtet gratis over.  

Et tidligere omtalt løb i pinsen aflyses. Planerne for åben ø næste år ( 2022)  

afgøres af organisationen ”Gode Ben” + Venø Efterskole.  

Ang ”Åben Ø” iøvrigt : Søren kontakter Charlie fra VenøFærgefart ang 

beregninger af de forskellige Åben-ø- perioder. Punktet genoptages på næste 

møde.  

3. Ø-pas: Reglerne for distribution af Ø-passet ændres. Vi er ved at undersøge 

hvordan dette skal påvirke vores hidtidige praks 

4. Naturpark. Intet nyt 

5.  Prøvebolig: Der har været møde i bosætningsgruppen.  

6. Udviklingsplan. Punktet udsættes 

7. Indlæg VenøPosten aftalt.  

 

 


